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Børne- og skoleudvalget 

 

Høringssvar elev- og klassetal, skoleåret 2022/2023 

Albertslund Lærerkreds har med interesse læst høringsmaterialet og har følgende kommentarer: 

 

Vi har tidligere påpeget behovet for forudsigelighed, når det kommer til antal af spor på skolerne i forbindelse 

med elev-og klassetalssager samt at en klassekvotient på 25 elever må vurderes for høj, når man tager 

elevgruppen i betragtning. Da det ikke er muligt for os at se, hvad den sociale pulje konkret bruges til, vil vi 

konstatere, at det kan være en god løsning at bruge den til at sænke klassekvotienten, som i model C. Det er 

en af de knapper, som man kan skrue på, som har en reel betydning for både lærere og elevers skolehverdag.  

Tallene viser med alt tydelighed, at belastningsgraden for lærerne i Albertslund er for høj. Der er en stor 

andel af børn, der er berørt af belastningskriterier. Tosprogsprocenten er desuden høj på alle skoler. Det er 

vores vurdering, at det ikke vil gøre nogen forskel, om man har en tosprogsprocent på 57% eller 64%, når vi 

er oppe i det niveau. Til gengæld understreger disse tal vigtigheden af også at se på at få nedsat det 

gennemsnitlige undervisningstimetal for lærerne, hvis de skal lykkedes med at skabe en god skole for alle 

børn.   

 

Med venlig hilsen  

Pia Henriksen - Kreds 25 

 

 

 


